

冠名贊助

金鑽贊助

主辦機構

天順  
上創

SKY EXPRESS  
CREATIONS LTD



# 第八屆 青年夢想實踐家 選舉

2023年7月24日起  
接受公眾提名

對社會的影響力  
Impact

實踐的完成程度  
Completeness

夢想的獨特性  
Uniqueness

粵港澳大灣區  
The Greater Bay Area

## 獲選者獎項

- 「青年夢想實踐家」獎座
- 現金獎港幣一萬元

## 提名入獎品

- 紀念獎座

### 參選人資格

- 必需為介乎十八至四十五歲之香港、澳門兩個特別行政區，和廣東省廣州、深圳、珠海、佛山、惠州、東莞、中山、江門、肇慶九市永久性居民
- 必需已實踐自己的夢想

### 提名入資格

- 參選人不能自我提名
- 提名入必順為十八歲或以上人士/公共或私人團體
- 每位提名入的提名次數不限
- 籌委會成員及理事會成員均不能作提名入

### 參選細則及條款

- 由24/7/2023起接受報名，請參加者於2023年於9月6日或之前將雲端連結電郵給本會，資料包括：
  - 已填妥及簽名的參加表格（以 pdf 格式遞交）。
  - 請扼要介紹你成功實踐的夢想及成就（50字以內，以 pdf 格式遞交）。
  - 請簡述閣下的夢想及如何實踐夢想（1000字以內，以 pdf 格式遞交）。
  - 請列出曾獲榮譽及獎項（最多10頁，如入選面試時才需呈上證書正本，以pdf 格式遞交）。
  - 請自拍短片作自我介紹，長度為55秒~65秒之影片（長度不在此時間內不予錄取。）  
短片標題：「第八屆青年夢想實踐家選舉參賽者"姓名"」  
短片格式：影片檔案為avi、mpg或wmv檔之音音格式。
  - 參選人彩色照片1張（以 jpeg 格式遞交）
- 甄選過程會先由初選委員會評選，通過初選之參選人，將於9月25日前接獲通知，並必需於10月9日親身出席終選面試或網上面試。
- 得獎者需於10月至11月期間接受本會安排之拍攝及採訪
- 所有提交之文件資料，只作是次選舉評審參考之用，選舉後將予刪除。
- 本屆比賽分為兩大賽區，包括第一賽區（香港、澳門兩個特別行政區）和第二賽區（廣東省廣州、深圳、珠海、佛山、惠州、東莞、中山、江門、肇慶九市）
- 參賽者必需將上述檔案放上雲端，然後將分享權限開放給本會電郵，最後將雲端連結電郵至以下賽區收集電郵：  
A組區(hkapp@ydma.net)，B組區(chnapp@ydma.net)。若參賽者在48小時內未收到本會電郵回覆，請致電52310820聯絡本會職員查詢。

比賽分兩組（每組選出得獎者，不多於十位）

A組區：香港特區及澳門特區

B組區：中國內地廣東省九個城市  
廣州、深圳、珠海、佛山、  
惠州、東莞、中山、江門和  
肇慶組成的城市群。



參加辦法詳情：  
本會網頁 [www.ydma.net](http://www.ydma.net)

查詢電話：52310820

# 提名表格 NOMINATION FORM

## 參選人資料 Personal Particulars of Nominee

<input type="checkbox"/> 先生 Mr. <input type="checkbox"/> 小姐 Miss <input type="checkbox"/> 女士 Mrs.			
英文姓名 English Name:		中文姓名 Chinese Name:	
<b>職業界別 Categories:</b> <input type="checkbox"/> 工商業 Commerce and Industry <input type="checkbox"/> 專業工作 Professionals <input type="checkbox"/> 公共及社會服務 Civic and Social Services <input type="checkbox"/> 娛樂、康體、文化及藝術 Entertainment / Sports / Culture and Arts <input type="checkbox"/> 其他 Others (請列明 Please state) _____			
出生日期 Date of Birth:		日 (dd)    月 (mm)    年 (yyyy)	年齡 Age:
出生地點 Place of Birth:		國籍 Nationality:	
香港、澳門身份證 HKID / Macau ID Card (英文字母及首 4 位數字 Letter and first 4 digits) :			
通訊地址 Correspondence Address:			
聯絡電話 Contact No.	手提電話 Mobile Phone No.:		傳真 Fax No.:
電郵地址 Email Address:			
甄選面試選用之語言 Language preferred to be used during interview: <input type="checkbox"/> 廣東話 Cantonese <input type="checkbox"/> 普通話 Mandarin <input type="checkbox"/> 英語 English			
<b>教育程度 Education Level</b> <input type="checkbox"/> 小學 Primary <input type="checkbox"/> 中學 Secondary <input type="checkbox"/> 大學 / 大專 University / College <input type="checkbox"/> 其他 Other (請註明 Please state): _____			
現職機構名稱 Name of Present Organization:			
現職機構地址 Address of Present Organization:			
現任職位 Present Position:		任職年期 Year of Service:	
公司電話及內線 Tel. and Ext No. :		職務簡介 Brief Description of Job Duties	
<b>附帶團體及志願社會服務資料 Affiliated Organizations/ History of Voluntary and Community Services</b>			
<b>所屬團體 Name of Organization</b>	<b>曾任職位 Position(s) held/ Year</b>	<b>社會服務資料 Community Involvement</b>	<b>成就及貢獻 Achievement and Contribution</b>

## 報名須提交以下資料：Please submit this form together with the following documents:

1. 已填妥及簽署（包括參選人及提名人）的提名表格正本。  
**Completed and signed (including nominee and nominators) original nomination form.**
2. 請扼要介紹你成功實踐的夢想及成就。(50字以內，另紙書寫。)  
**Please briefly introduce the dreams and achievements you have successfully practiced.** (Within 50 words, using a separate sheet.)  
例子：香港首位二十連勝職業拳擊手、推動桌上遊戲建立親子關係【樂在棋中】社會企業創辦人、創辦香港首個義工服務機構【義遊】融合義工服務及文化交流宣揚世界公民理念  
Example: Hong Kong's first twenty-winning professional boxer, founder of social enterprise "People On Board" promoting to use board games for improving the parent-child relationship, formation of Hong Kong's first volunteer service organization "VolTra" which integrated volunteer services with cultural exchanges to promote the concept of world citizens.
3. 請簡述閣下的夢想及如何實踐夢想。(500-1000字，另紙書寫。)  
**Please state your dream and elaborate how you have achieved your dream.** (500-1000 words, using a separate sheet.)
4. 請列出曾獲榮譽及獎項(最多10項，另紙書寫，不用附上証書副本，如入選面試時才需呈上。)  
**Please list the awards and honours.** (With top ten, using a separate sheet. The copy of certification is required only when the nominee is selected for interview.)
5. 請自拍短片作自我介紹長度為55秒~65秒之影片(長度不在此時間內不予錄取。)  
短片標題：「第八屆青年夢想實踐家選舉參賽者"姓名"」/短片格式：影片檔案為avi、mpg或wmv檔之影音格式。  
**Please take a short self-introduction.** (the length of the video should be between 55 and 60 seconds.)  
Video title "Candidate name - The candidate of the nomination of 8th Youth DreamMakers Selection Campaign"  
Video format - avi, mpg or wmv format
6. 參選人彩色照片1張(以jpeg格式遞交)。  
**Three color photos of the candidate** (jpeg format)
7. 其他附加資料(如適用)：建議但不限於相關相片、報刊報導、相關文稿、影片、Powerpoint檔案等。附加資料以10版A4紙為上限，超過上限之附加資料將全部不予接納，敬請選擇最具代表性的資料呈上。  
**Other additional data (if applicable):** recommended but not limited to relevant photos, newspapers, publications, films, PowerPoint files etc. The additional data is covered with maximum of 10 A4 sheets, and it will not be accepted if over the limit. Please choose the most representative reference.

### Important Notice 重要事項

在填寫提名表格及附件時，如有任何遺漏或所報資料不全不實，均有可能影響參選人的參選資格。

To enable proper assessment of nominee, please ensure that all parts of the nomination form and the supporting documents are to be correctly completed. Failure to do so may result in disqualification due to insufficient/incorrect information submitted.

請提交於提名表格及附件所述的有關文件或資料的複印本，以作證明。所有提交之證明文件，恕不退還，並在活動結束後三個月內銷毀。

Please submit this form together with the copies or relevant documents to support the statement made. All documents and materials submitted will not be returned and will be destroyed within 3 months after the completion of the events.

青年夢想實踐家協會保留修改選舉規章的權利。

Youth DreamMakers Association reserves the rights to amend any selection rules and criteria as deemed necessary.

閣下從何得知此項選舉？

How do you know about this election?

傳媒  
Media

海報  
Poster

網頁  
Website

親友推介  
Recommend friends

其他  
Other

### 聲明 Declaration

本人謹此聲明提名表格及其他所提供的資料，真確無訛。一經獲選，本人允許主辦機構公開此等資料及附件，本人同意遵守一切選舉規則及願意被提名為「第七屆青年夢想實踐家」之參選人。本人同意主辦機構及評選團對本人之資料作審核及向諮詢人和有關機構查取進一步資料。本人將出席由選舉籌委會所安排的甄選面試。本人同意主辦機構及評審團所作的一切決定為最後裁決。如獲選為「第七屆青年夢想實踐家」得獎者，本人同意將結果保密至籌委會之正式公佈。本人將出席協會舉辦之頒獎典禮及晚宴，並同意協助主辦機構進行有關之宣傳活動。本人同意此表格的所有資料以及所有提交之文件資料及物件將向青年夢想實踐家協會、評審及顧問等相關人士披露。

I attest to all the facts in this nomination form and supporting documents and give permission to their publication if I were selected. I hereby declare that I agree to the selection rules of "7th Youth DreamMakers Selection" and am willing to be proposed as a nominee for the Selection. I agree and acknowledge that the Selection Consultant and Judging Panel may verify the information and documents submitted herewith and get further reference from the referees and organizations concerned. I am prepared to attend the final judging interview on dates specified by the YDMA's Selection Organizing Committee. I agree that all decisions made by the Organizer and Judging Panel are final and binding in all respects. If successfully selected, I agree to keep the results confidential until the official announcement made by the Organizing Committee. I am obliged to attend the Results Announcement Award Ceremony to assist the Organizer in associated publicity activities. I consent to all my information provided for in the form and all documents and materials submitted are to be disclosed to Youth DreamMakers Association, judges and advisors of the related parties.

參選人簽署  
Signature of Nominee

日期 (日/月/年)  
Date dd/mm/yyyy

# 提名人 Personal Nomination

<input type="checkbox"/> 先生 Mr. <input type="checkbox"/> 小姐 Miss <input type="checkbox"/> 女士 Mrs.		
英文姓名 English Name:		年齡 Age:
中文姓名 Chinese Name:		證件號碼 ID Number (英文字母及首 4 位數字 Letter and first 4 digits)
通訊地址 Correspondence Address:		
聯絡電話 Contact No.:	手提電話 Mobile Phone No.:	傳真 Fax No.:
所屬機構名稱 Name of Organization:		職位 Position:
電郵地址 Email Address:		
與參選人關係 Relationship with Nominee:		
提名原因 Reason For Nomination (如有需要, 請另頁書寫 (200-500字內) May use a separate sheet if necessary (200-500 words))		

## 重要事項 Important Notice

在填寫提名表格及附件時, 如有任何遺漏或所報資料不全不實, 均有可能影響參選人的參選資格。

To enable proper assessment of nominee, please ensure that all parts of the nomination form and the supporting documents are to be correctly completed. Failure to do so may result in disqualification due to insufficient/incorrect information submitted.

青年夢想實踐家協會保留修改選舉規章的權利。

Youth DreamMakers Association reserves the rights to amend any selection rules and criteria as deemed necessary.

## 收集個人資料聲明 Personal Information Collection Statement

閣下確認是自願向本機構提供閣下的資料, 顯示閣下同意參加「青年夢想實踐家選舉」。所提供的個人資料, 將會作為本機構的統計及日後與閣下之通訊用途, 及其他直接相關的用途。

Please be informed that it is voluntary for you to provide your personal data to us. The data collected from you will be used for the purposes of showing your participation of "Youth DreamMakers Association" Program, statistics, our future communication with you including sending to you the updates relating to our organization and such directly related purpose.

\_\_\_\_\_  
提名人簽署  
Signature of Nominator

\_\_\_\_\_  
日期 (日/月/年)  
Date dd/mm/yyyy

## 查詢 Enquiries

青年夢想實踐家協會

Youth DreamMakers Association

香港九龍土瓜灣旭日街 19 號雅高工業大廈 A 座 9 樓 905 室

Room 905, Block A, Acro Industrial Building, No.19 Yuk Yat Street, To Kwa Wan, Kowloon

Tel : 5231 0820

Email : info@ydma.net

Website: www.ydma.net